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 2013/2014للعام الدراسى فى القطاع الحكومى المؤسسات التدريبية في عدد الخريجين ب زيادة% 2.8 
 

 2015أصدر الجهاز المركزى للتعبئة العامة والإحصاء اليوم       الموافق    /   /

"

النشرة السنوية لإحصاءات التعليم فى المؤسسات  

 2013/2014عام بالقطاع الحكومى والخاص التدريبية )مدارس ـ معاهد ـ مراكز التدريب(   

"

تهدف إلى رصد أنواع التـدريب  التى  

 :ومن أهم المؤشراتلتطوير المهارات البشرية لاكتساب خبرات اضافية في تخصصات متعددة 

  في القطاع الحكومي والخاص :المؤسسات التدريبية 

 مقابـ    2013/2014ام ـع ـمؤسسـة   602عاهد ـ  مراكـز التدريــب(   ـدارس ـ م ـد المؤسسات التدريبية )مالى عـدــلغ إجمـب

 ،مؤسسـة  111تمث  محافظة القاهرة العـدد الاكـبر حيـل بلـغ     %  8بنسبة إنخفاض قدرها  2012/2013مؤسسة عام  654

 .مؤسسة 41يليها محافظة الجيزة بعدد 

 :  القطاع الحكومي -

  معاهد  –)مدارس عدد المؤسسات التدريبية اجمالي بلغ– 

 ـمقاب 2013/2014عـام مؤسسـة   468مراكز تـدريب(     ــ

  .%0.8بة انخفض قدرها سبن 2012/2013مؤسسة عام  472

      احتلت المؤسسات التدريبيـة تخصـا التيـريض المركـز

% من اجمـالي  40.8مؤسسة بنسبة  191 بلغت الأول حيل

في ، بلــغ عــدد الدارســين   عــدد المؤسســات التدريبيــة   

 2013/2014ألــد دارس عــام  287.5المؤسسـات التدريبيــة  

بنسبة انخفاض  2012/2013ألد دارس عام  289.3مقاب  

 ـمقاب 2013/2014عـام  ألـد خـري     244.7دد الخـريجين في المؤسسـات التدريبيـة    ــعغ ــ، بينيا بل% 0.6قدرها    ــ

 %. 2.8زيادة قدرها  بنسبة 2012/2013ألد خري  عام  238.1

 القطاع الخاص : -

 مركـزا    134اعي ـة لـوزارة التاـامن الامتي ـ  ـة التابعـات التدريبيـني في المؤسسـدريب المهــراكز التـدد مـغ عـبل

 %.26.4رها بنسبة انخفاض قد 2012/2013مركزا  عام  182مقاب   2013/2014عام 

 بينيا نــدد أقـ     ، %13.4مركزا  بنسبة  18ول من حيل عدد المراكز الذي بلغ لأاحتلت محافظة اسيوط المركز ا

 حاافظة الامااعيلية حيل يومد بها مركزا  واحدا  فق..بمعدد من المراكز 

  دارس لك  مركز. 117بمتوس.  2013/2014ألد دارس عام  15.7بلغ عدد الدارسين بمراكز التدريب المهني 

  خري  لك  مركزا . 100بمتوس.  2013/2014ألد خري  عام  13.4بلغ عدد الخريجين بمراكز التدريب المهني 
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The relative distribution of the training 
institutions (schools - institutes - training centers ) 

at government education, according to 
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training  Governmental  Sector  increase in the number of graduates of 2.8 % 

year 2013/2014 institutions for the academic 
          Central   Agency for Public Mobilization and Statistics , issued  today      /      / 2015  
"Annual Bulletin for Education Statistics in the training institutions ( schools -  
 Institutes - Training centers )  in  Governmental and private sector 2013/2014," 
 which aims to monitor the types of training to develop human skills to gain 
additional expertise in multiple disciplines . 
      The most important indicators are as follows :  

 :and private sector governmentalTraining institutions in the     
       ●   The  total  number of training institutions (schools, training centers, 
institutes)  reached 602 institutions  in 2013/2014 compared to 654 institution in 
2012/2013, a decrease of 8% Cairo governorate, represents the largest number 
as it reached 111 institution, followed by Giza 41  institutions . 

:sector governmentalThe     ـ    

● The total number of  training 
institutions (schools – institutes –training 
centers) reached 468 institutions  in  
2013/2014 compared to 472 in 2012/2013  
institutions, a decline of 0.8%.       
● Nursing training institutions occupied 
the first place, reaching 191 institution by 
40.8% of the total number of training 
institutions, number of students in 
training institutions reached 287.5 

thousand students in 2013/2014 compared to 289.3 thousand students in2012/2013 
a decrease of  0.6%, while the number of graduates in training institutes reached 
244.7 thousand graduates in 2013/2014 compared to 238.1 thousand graduates in 

2012/2013, an increase of 2.8%.    



 
 ector:Srivate P 

   
  ● The  number  of  vocational  training  centers in the Ministry of  Social 
Solidarity  training  institutions reached 134 center in 2013/2014, versus 182 
centers in 2012/2013, a decline of 26.4%. 

    ● Assiut   occupied  the first place in terms of number of centers which reached 
18 centers by 13.4%, whereas the  lowest number of centers are at  Ismailia, as 
there is only one center. 
    ● The number of students in vocational training centers reached 15.7 
thousand  students  in 2013/201, an average of 117 students per center. 
 
   ●The number of graduates of vocational training centers reached 13.4 
thousand graduates in 2013-2014 , an average of 100 graduates per center. 
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